
Zápis z 6. zasedání AS FCHT ze dne 31.10.2008 

 

Přítomni byli 

Ing. Jan Čejka 

Dr. Martin Míka 

Ing. Michal Novák 

Ing. Pavel Novák 

Ing. Ivona Sedlářová 

Bc.  Kristýna Vítková 

Doc. Petr Zámostný 

 

Schůzi svolal a řídil Dr. Martin Míka. 

Průběh jednání 

Paní Ivona Sedlářová a pan Martin Míka informovali členy senátu o tématech 

projednávaných na kolegiu děkana. Na jednání senátu jsme diskutovali o návaznosti 

bakalářských a magisterských předmětů. Bylo konstatováno, že u některých 

předmětů je tato návaznost problematická. Při současném kreditním systému  mají 

studenti stále možnost obcházet důležité, ale obtížnější předměty. Dále byly 

diskutovány problémy s rozvrhem, kdy u řady vyučujících dochází k překrytí 

předmětů. Také proběhla diskuse o prodloužení doktorandského studia na čtyři roky. 

Bylo konstatováno, že za současných špatných finančních podmínek může být toto 

prodloužení pro studenty problematické. Na druhé straně nic nebrání tomu, aby 

studenti dokončili svoji práci již za tři roky. 

 

Další schůze senátu bude dne 12.11.08 od 15 hodin. 

 


